
 

 

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande 

 

Varför dröjer införandet av flera IOP-avtal i kommunen? 

Kommunfullmäktige beslöt i maj om att kommunen skulle vara öppen för och 
verka för att fler IOP-avtal sluts mellan kommunen och de föreningar inom den 
ideella sektorn. 

Ett år har snart gått sedan beslutet i fullmäktige, men föreningar som vill 
diskutera och förhandla om sådana avtal inför år 2023 möts av motstånd och 
hänvisning till att först måste ett kommunalt regelverk utarbetas. Med tanke på 
mängden befintliga avtal runt om i landet borde det inte vara särskilt 
tidskrävande att åstadkomma detta regelverk.  

 

Jag vill därför fråga kommunstyrelsens ordförande: 

 

När är det kommunala regelverket klart? 

Anser du att nämnder och förvaltningar kan börja förhandla om och sluta IOP-
avtal för att gälla från 2023? 

 

Enköping 2022-04-25 

 

Linda Johansson (S) 
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